
Met Pinksteren vieren we dat de Heilige Geest gekomen is om bij de mensen te wonen. De 
Here Jezus heeft beloofd dat iedereen die daarom vraagt, de Heilige Geest kan krijgen om te 
troosten en te helpen. 

In de Bijbel lezen we dat de Heilige Geest net zo vreedzaam is als een duif.

Meer informatie vindt je op www.kerst-pasen-pinksteren.nl
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